
Oświadczenie złożone 

przez senatora Krzysztofa Brejzę 

na 59. posiedzeniu Senatu 

w dniu 22 lutego 2023 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra obrony narodowej Mariusza Błaszczaka 

1,5 roku temu wygrałem w sądzie administracyjnym sprawę z podkomisją smoleńską, która odmawiała mi 

ujawnienia informacji o budżecie komisji do spraw katastrofy lotniczej w Smoleńsku. To było 

rozstrzygnięcie Naczelnego Sądu Administracyjnego, które zobowiązało komisję do udzielenia tych 

odpowiedzi. Zobowiązało też ministra obrony narodowej do udzielenia tych odpowiedzi. Skierowałem 

interwencję do komisji w grudniu ub.r., pytając o aktualne wydatki. Niestety, odpowiedzi również nie 

dostałem pomimo prawomocnego wyroku. 

W związku z tym ponawiam pytanie do ministra obrony narodowej Mariusza Błaszczaka: jaki był łączny 

koszt działalności podkomisji smoleńskiej Antoniego Macierewicza od 4 lutego 2016 r. do 11 lipca 2022 r. 

i jaka była suma wydatków poniesionych na działalność tej podkomisji w tym samym czasie? 

Krzysztof Brejza 


